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Abstract (en)
A slide (2) for a wall bar (1) contains a preferably sleeve-like bar region (3) which encloses the wall bar. In order to guide the bar region, provision
is made for at least one sliding element which is formed preferably by a sliding ring (9) which fully encloses the wall bar. On the abutment surface
intended to butt against the surface of the wall bar, the sliding element exhibits a multiplicity of rib-like protrusions (14), the longitudinal direction of
which runs in the axial direction of the wall bar, and thus in the displacement direction. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schieber (2) für eine Wandstange (1) enthält einen die Wandstange umgebenden vorzugsweise hülsenartigen Stangenbereich (3). Zur Führung
des Stangenbereichs ist mindestens ein Gleitelement vorgesehen, das vorzugsweise von einem die Wandstange vollständig umgebenden Gleitring
(9) gebildet wird. Auf der zur Anlage an der Oberfläche der Wandstange bestimmten Anlagefläche weist das Gleitelement eine Vielzahl von
rippenartigen Vorsprüngen (14) auf, deren Längsrichtung in Axialrichtung der Wandstange und damit in Verschieberichtung verläuft. <IMAGE>
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